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ze  schůze  finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi,

konané  dne  17.  6. 2019  na  MěÚ  Soběslav

Přítoi'nni:  dle  prezenční  listiny,  Mgr.  Milan  Dančišin  oinluven

Program  jednání:  l,  Zápis  ze schůze  finančního  výboni  na Zimním  stadionu  v Soběslavi  dne  29. 5. 2019

2. Změna  rozpočtu  města  Soběslavi  na rok  2019  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2019

K  bodu  1.

3. Jednacf  řád

4. Různé

'edseda  finančního  výboru  Ing.  Jiří  Klíi'na  zahájil  jednání  komentářein  k zápisu  ze schůze  finančního
výboru,  která  se konala  dne  29. 5. 2019  na Zimníin  stadionu  v Soběslavi.  Po okomentování  důvodu  ohledně
pozdějšího  vypracování  zápisu  -  z důvodu  nutné  schůzky  s projektantem  Ing.  M.  Pantoflíčkem,  byl  tento
zápis  projednán  a odsouhlasen  všemi  přítomnýi'ni  členy  výboru.

Usnesení:

Finanční  výbor  bere  na  vědomí  stav  prací  a průběh  realizace  investiění  akce  Snížení  Energetické
nároěnosti  ZS.  FV bere  na  vědomí  práce  nad  rámec  projektu  tj.  úpravy  vaznic  na  střeše,  úpravy
konstrukce  na východním  a západní  štítu  dle  zprávy  statika.  Finanění  výbor  bere  na  vědomí,  že ke dni
prohlídky  je  předpoklad  dokončení  stavby  v plánovanéni  termínu.

K  bodu  ě. 2

"  bodu  č. 2 projednali  členové  finančního  výboru  návrh  na druhou  zi'něnu  rozpočm  zastupitelstva  města
boběslavi  na rok  2019.  Rozpočtovým  opatřením  Z'M  č. 2/2019  se zvyšuje  celkový  objem  příjinů  města  o
10.222.739,35  Kč  a výdajů  o 19.467.000,-Kč.  Znavrženého  opatření  vzniká  schodek  ve výši  9.244.260,65
Kč,  který  bude  kiyt  zrezervy  na běžných  účtech.  Byly  projednány  jednotlivé  položky  rozpočtového
opatření,  paní  Krejčová  podrobněji  seznámila  členy  výboru  se stavei'n  objektu  MŠ Nerudova  a s nutností
iíavýšit  výdaje  na rekonstnzkci  č.p. 1/I  v souvislosti  s pořízenf  vnitřnílio  vybavení  místnostf  a budovy.

Rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2019  ve fori'ně  tabulky  je  součástí  tohoto  zápisu.

Usnesení:

Finanční  výbor  jednoh1asně  doporučuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  změnu  rozpočtu
města  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 2/2019  v předloženém  znění.



K  bodu  č. 3

Při projednánf bodu  č. 3 -  zavedení  Jednacího  řádu  výborů  a komisí,  přednesl  každý  ze zúčastněných  členů

výboru  své  připomínky  k navrhovanému  Jednacímu  řádu.  Panf  Petrásková  uvedla  souhlas  se zavedenírn

Jednacího  řádu,  ale ve zjednodušené  fori'ně  než je  navrhovaný  Jednací  řád. A. Krejčová  je  pro  zavedení  řádu

pokud  je  opravdu  potřeba,  ale Jednací  řád musí  být  legislativně  a právně  správně  -  ověří  připomínky  např.

v právní  poradně  SMO.  Předseda  výboru  J. Klíma  uvedl  poznámku,  zda  vůbec  zastupitelstvo  města  chce,

aby  výbory  a komise  měli  Jednací  řád. Seznámí  předsedkyríi  Kontrolního  výboru,  navrhovatele  a zastupitele

města  s projednáníi'n  Jednacffio  řádu  ve finančním  výboru.  Při  konverzaci  se zúčastnění  členové  shodli  na

zavedení  Jednacího  řádu,  ale na jeho  konečné  podobě  budou  ještě  pracovat.  Po návrhu  pana  Krále  mohou

členové  jednotlivé  připomínky  zapisovat  na

https://docs.zoozIe.com/document/d/1zQT4n3zD5RNJknxELN1f6CPGRIdnzu8DmMmvUzVqYw/edit?usp=sharinz

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  č. 4

V bodu  č. 4 byl  projednán  požadavek  pana  Krále,  který  byl  požádán,  aby finanční  výbor  projednal  způsob

odměňování  členů komisí  a výborů.  Rozdílná  metoda výpočtu  odměny  pro  členy komise  z řad 1. zashipitelů,  2.

občanů  a 3. zaměstnanců  obce nevytváří  vhohé  pracomí  prostředí.  Členové  byli  seznámeni  tajemnicí  výboru  se

způsobem  odměňování  členů  komisí  a výborů  od 1. 1. 2019. Zastupitelé  -  v odrněně pro  zastupitele,  občaiíé  - 500,-

Kč/jednání  na DPP, zaměstnanci  MěÚ 500,-Kč/jeďnárff  formou  odměny.  Proplácení  odměn  je  prováděno  2x ročně. Po

provčřerff  možností  se k projednáru'  tohoto  bodu  ještě  vrátí  na dalším  jednání  výboru.

UsnesenÍ:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení,

V Soběslavi  dne 20, 6. 2019 Zapsala:  Bc.  Zuzana  Schejbalová


